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Abstract (en)
A once-through steam generator with a combustion chamber (2) with a gasproof combustion chamber wall with vertical pipes, a first riser group (6)
connected to a first inlet collector (12) and to a first outlet collector (13), a second riser group (8) connected to a second inlet collector (18) and a
second outlet collector (19), and a run- through pipe (7) connected to the first outlet collector (13) and to the second inlet collector (18), has, in order
to make possible operation even at a pressure below the critical pressure in the system consisting of riser groups and inlet and outlet collectors, a
combustion chamber floor (3) which is equipped, for fluidised bed firing, with supply nozzles (4) directed into the combustion chamber (2) for air,
and, likewise directed into the combustion chamber (2), an inlet opening (22) for solid fuel, which is assigned to the supply nozzles (4). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Durchlaufdampferzeuger mit einer Brennkammer (2) mit vertikal berohrter gasdichter Brennkammerwand, einer ersten, an einem ersten
Eintrittssammler (12) und an einem ersten Austrittssammler (13) angeschlossenen Steigrohrgruppe (6), einer zweiten, an einem zweiten
Eintrittssammler (18) und einem zweiten Austrittssammler (19) angeschlossenen Steigrohrgruppe (8) und einem am ersten Austrittssammler
(13) und am zweiten Eintrittssammler (18) angeschlossenen Durchlaufrohr (7) hat zum Ermöglichen des Betriebes auch bei einem Druck
unterhalb des kritischen Druckes im System aus Steigrohrgruppen und Eintritts- und Austrittssammlern einen Brennkammerboden (3), der für eine
Wirbelschichtfeuerung mit in die Brennkammer (2) gerichteten Zuführdüsen (4) für Luft ausgerüstet ist, und eine ebenfalls in die Brennkammer (2)
gerichtete, den Zuführdüsen (4) zugeordnete Eintrittsöffnung (22) für festen Brennstoff.
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